



二零二五年十月五日

Email/电邮: [info@rbpc.sg](mailto:info@rbpc.sg)

第二崇拜：下午三点半

URL /网址 : <http://www.rbpc.sg>

主席 : 符和斌执事

讲员 : 朱汉武传道

静默

宣召

诗篇 124:8

众立

唱诗

《346 在十架上我救主舍命》

众坐

祷告

读经

哥林多后书 2:5-11

众坐

唱诗

《205 有福的确据》

众立

证道

使犯罪的弟兄回转过来

回应诗

《331 奋起爱主之人》

众立

祝福

荣耀颂

格律诗篇 72:17-19

众立

默祷

众坐

#### \*下主日事奉分配表 – 2025 年 10 月 12 日

主席 : 潘颂恩牧师

讲员 : 潘颂恩牧师



请使用银行APP扫码奉献

恩约教会 UEN T07SS0238H

Reformed Bible Presbyterian Church

请备注奉献类型以方便财政记录

十一奉献: TH

建堂奉献: BF

其他奉献: OH

万军之耶和华说：“你们要把当纳的十分之一，全部送入仓库，使我家中有粮；藉此试验我，看我是不是为你们敞开天窗，把福气倒给你们，直到充足有余呢。” – 玛拉基书 3: 10

## 在十架上我救主捨命

ELISHA A. HOFFMAN, 1839-1929

Down at the Cross

PRAISE AND TESTIMONY

346

JOHN H. STOCKTON, 1813-1877

3 3. 2 1 1. 7 | 6 1 5 - | 3 3. 3 5 5. 3 |

1. 在十架上我救主捨命，靠主十架我罪  
2. 在我今靠主有無限平安，有主時常住我  
3. 我主慈愛有口難說盡，靠主恩典我心

1. Down at the cross where my Savior died, Down where for cleansing from
2. I am so wondrously saved from sin, Jesus so sweetly a-
3. O precious fountain that saves from sin, I am so glad I have

1 3 2 - | 3 3. 2 1 1. 7 | 6 1 5 - |

得洗淨，除我重擔安慰我傷心，  
我心內，如我蒙恩安我實配，  
我甚快樂，讚美我主時常不念我，

sin I cried, There to my heart was the blood ap- plied-  
bides with-in; There at the cross where He took me in-  
en- tered in; There Je-sus saves me and keeps me clean-

REFRAIN

3. 1 3 2 | 1--- | 1. 1 1 6 | 5. 6 1- | 3. 3 3 1 | 2. 3 2- |

榮耀歸主名，榮耀歸主名， 荣耀歸主名，

Glo-ry to His name. Glo-ry to His name, Glo-ry to His name;

3 3. 2 1 1. 7 | 6 1 5 - | 3. 1 3 2 | 1--- |

主奇妙恩，我一生難忘， 荣耀歸主名。

There to my heart was the blood ap- plied- Glo-ry to His name.

FANNY J. CROSBY, 1820-1915

## 有福的確據

Blessed Assurance

ASSURANCE AND TRUST

PHOEBE P. KNAPP, 1839-1908

3 2 1 | 5· 5· 4 5 6 | 5· 5· 5 3 5 | i · 7 7

1. 有 福 的 確 據， 耶 穌 屬 我！ 何 等 的 榮 耀， 耀，  
 2. 完 全 順 服 主， 滿 心 歡 喜， 天 堂 的 榮 耀， 耀，  
 3. 完 全 獻 與 主， 萬 事 安 寧， 荣 耀 的 聖 灵，

1. Blessed as - sur - ance, Je-sus is mine! O what a fore - taste of  
 2. Per - fect sub-mis - sion, per-fect de - light! Vi-sions of rap - ture now  
 3. Per - fect sub-mis - sion-all is at rest, I in my Sav - ior am

6 5 #4 | 5· 5· 3 2 1 | 5· 5· 4 5 6 | 5· 5·

向 顯 我 明！ 被 救 主 賦 天 望 回， 為 神 後 嗣，  
 顯 在 我 心： 徒 徒 仰 望 使， 由 天 醒 降 等，  
 充 滿 我 心： 時 刻 仰 望 啟， 由 天 醒 降 等，

glo - ry di - vine! Heir of sal - va - tion, pur-chase of God,  
 burst on my sight; An - gels de-scend-ing bring from a - bove  
 hap - py and blest; Watch-ing and wait - ing, look-ing a - bove,

1 2 3 | 4· 2 · 1 2 7 | 1 · 1 · || 5 5 5 | i · 5 ·

從 報 聖 明 住 靈 重 生， 主 血 洗 淨。 倘 這 是 我 信 息  
 報 不 明 住 的 慈 祷， 禱， 到 主 憐 再 臨。

Born of His Spir - it, washed in His blood.  
 Ech - oes of mer - cy, whis - pers of love. This is my sto - ry,  
 Filled with His good - ness, lost in His love.

或講或唱，讚美我救主，心裡歡暢，常談主  
this is my song, Praising my Savior all the day long; This is my

慈愛，並頌主恩，讚美我救主，晝夜不分。  
sto - ry, this is my song, Praising my Savior all the day long.

**贊美：**

我要向山舉目，我的幫助從何而來？我的幫助從造天地的耶和華而來。保護我的是耶和華，他在我右邊陰庇我，白日太陽必不傷我，夜間月亮必不害我。耶和華要保護我免受一切的灾害，他要保護我的性命，我出我入，耶和華要保護我從今時直到永遠。（詩121:1-2,5-8）

**Praise:**

*I lift up my eyes to the hills - where does my help come from? My help comes from the Lord, the Maker of heaven and earth. The Lord watches over me, the Lord is my shade at my right hand; the sun will not harm me by day nor the moon by night. The Lord will keep me from all harm - He will watch over my life; The Lord will watch over my coming and going, both now and forevermore. (Ps 121:1-2,5-8)*

WILLIAM P. MERRILL, 1867-1954

## 奮起，愛主之人

Rise Up, O Men of God!

FESTAL SONG

WILLIAM H. WALTER, 1825-1893

1. 奮起，愛主之人  
2. 起，愛主基督  
3. 起，愛主基督  
4. 起，愛主基督

之十架！  
捨神救恩  
開國會主  
俗久望步

務延你武  
紛降甚而  
紅臨殷行、

1. Rise up, O men of God! Have done with less - er things;  
2. Rise up, O men of God! His King - dom tar - ries long;  
3. Rise up, O men of God! The Church for you doth wait,  
4. Lift high the cross of Christ! Tread where His feet have trod;

2 | 3 | 2 3 4 | 3 | 2 | 1 | 7 | 5 | 6 7 | 1 | 1 | 7 | 1 -- ||

盡趕她同  
你快責作  
性促任教  
靈進重主  
心大她親  
思同力愛  
力之量弟  
量，日，薄，  
服結速奮  
事束起起  
萬罪使愛  
君惡她主  
之黃奮之  
君昏振人。

Give heart and soul and mind and strength To serve the King of kings.  
Bring in the day of brother-hood And end the night of wrong.  
Her strength unequal to her task; Rise up, and make her great!  
As brothers of the Son of Man, Rise up, O men of God!

Words used by permission of "The Presbyterian Outlook," Richmond, Va.

**SERVICE**

*Be sure to fear the Lord and serve Him faithfully with all your heart; consider what great things He has done for you.*

(1 Sam 12:24)

**事奉**

只要你們敬畏耶和華，誠誠實實的盡心事奉他，想念他向你們所行的事何等大。（撒上12:24）